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La Unió Sindical d’Andorra
(USDA) ha convidat el presi-
dent de la Confederació Eu-

ropea de sindicats (CES),
John Monks, a visitar el Prin-
cipat als propers mesos.
Segons va explicar el secre-
tari general del sindicat an-
dorrà, ara l’únic que resta
és trobar una data que sigui
convenient pel líder sindical.

Monks vindria acompanyat
d’una delegació formada
per representants dels sin-
dicats europeus més impor-
tants. Ubach va comentar
que l’objectiu seria que es
pogués entrevistar amb el
cap de Govern, Albert Pin-

tat, i el líder de l’oposició,
Jaume Bartumeu, per conèi-
xer millor la realitat del Prin-
cipat.

Aquest va ser el resultat
més visible de la participa-
ció de l’USDA al consell de
la CES que s’ha celebrat

des de dimarts fins ahir a la
ciutat de Brussel·les. A
més, en aquesta trobada

també es va decidir que es
crearà una comissió de sin-
dicats dels petits estats eu-
ropeus ja que tenen més as-
pectes en comú que amb la
resta dels països del conti-
nent.

D’altra banda, durant la
setmana vinent es tornaran
a reunir els diversos repre-
sentants de la plataforma
sindical que aplega els fun-
cionaris de l’Administració
per analitzar l’acord al qual
es va arribar amb el Govern
per solucionar el futur de la
mútua. 

L’USDA convida el president dels sindicats
europeus, John Monks, a visitar el Principat
El sindicat ha participat a la reunió de la CES que s’ha fet aquests dies a Brussel·les
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ARXIU

El grup parlamentari social-
demòcrata ha presentat
una esmena a la totalitat a
la llei de mesures urgents
del Govern amb un text al-
ternatiu amb 28 propostes.
Segons va explicar el líder
de l’oposició, Jaume Bartu-
meu, si el Consell General
accepta aquesta esmena,
llavors quedarien sense
efecte les 18 esmenes par-
cials que també han intro-
duït a la llei de mesures ur-
gents.

El cost total d’aquestes
propostes del PS seria
d’uns 13 milions d’euros i la

més destacable és la reduc-
ció la despesa de l’Adminis-
tració pública en l’àmbit del

protocol, representació, pu-
blicitat, propaganda i les
ambaixades a l’exterior. Els

socialdemòcrates calculen
que això podria estalviar a
l’Estat uns dos milions i mig
d’euros. També proposen
una pensió de solidaritat
per a la gent gran i a la qual
es destinaria una mica més
de dos milions d’euros, una
subvenció econòmica a les
escoles bressol de 75 eu-
ros per mes i plaça que
creuen que beneficiaria uns
1.350 infants i la implemen-
tació immediata de l’anome-
nat règim del tercer paga-
dor previst a la llei de la
CASS perquè les famílies
necessitades no hagin d’a-
vançar les despeses deriva-
des d’una hospitalització o
malaltia. 

Bartumeu va afirmar que
es tracta de mesures con-
cretes, viables i amb possi-
bilitats d’aplicació immedia-
ta i que presenten amb
l’objectiu de sortir de la cri-
si i redreçar la situació.

El PS vol retallar la «despesa sumptuària» del
Govern per reactivar l’economia del país

El PS ha donat a conèi-
xer diverses iniciatives
per reactivar l’econo-
mia, entre les quals
una retallada de «la
despesa sumptuària».

Els socialdemòcrates han presentat diverses mesures per lluitar de manera efectiva contra la crisi 

P.M.

Bartumeu creu que el seu pla podria tenir un cost d’uns 14 milions d’euros.
P.M:

Els representants dels co-
merciants han consensuat
un calendari per les boti-

gues per al 2009 per evitar
«malentesos respecte la de-
manda de liberalització dels
horaris comercials», se-
gons va assegurar el presi-
dent de la Federació d’As-
sociacions de Comerciants
d’Andorra (FACA), David

Fraissinet. Va afegir que
ahir s’havia reunit com a
president de la FACA amb
representants dels comer-
ciants que  ja han participat
altres anys en propostes de
calendaris  d’horaris comer-
cials i amb la Cambra de

Comerç. Fraissinet va afir-
mar que enguany han tornat
a fer una proposta dels dies
que creuen que les boti-
gues han de tancar a les
set, a les vuit i les nou i
s’ha entregat a Govern. 

El president de la FACA

va assegurar que havien de-
cidit prendre aquesta mesu-
ra perquè s’ha mal interpre-
tat la seva demanda de
liberalització dels horaris
del comerç. «Molta gent,
ha entès que volíem que les
botigues obrissin sempre
fins a les nou. Per evitar
aquesta mala interpretació
hem cregut oportú seguir
usant un calendari com fins
ara i que la gent no es pre-
ocupi», va dir Fraissinet.
També va recordar que és
el Govern qui ha de decidir
quins horaris es seguiran.

Els comerciants consensuen una proposta de
calendari d’horaris de les botigues per al 2009

                             


